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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2022/23:962 Fortsatt användning av växtskyddsmedel

Glyfosat är det vanligaste verksamma ämnet i växtskyddsmedel i Sverige och 
spelar en viktig roll för den svenska och europeiska matproduktionen.

Just nu pågår inom EU en process om förnyat godkännande av glyfosat. Den 
nådde en viktig punkt i juli, då den europeiska 
livsmedelssäkerhetsmyndigheten, Efsa, efter ett ingående arbete av ett antal 
medlemsländer, däribland Sverige, och Kemikalieinspektionen (KemI), kom 
fram till att det inte finns några vetenskapliga belägg för att förbjuda glyfosat. 
Dessa slutsatser kommer nu att diskuteras av medlemsstaterna och 
kommissionen under hösten, och ett beslut väntas före årsskiftet.

I ett läge där frågan står och väger är det viktigt att Sverige har en tydlig röst i 
EU-processerna. Utgångspunkten bör vara att beslut om vilka verksamma 
ämnen som ska få användas i växtskyddsmedel ska fattas på vetenskapliga 
grunder. Många länder ser till hur Sverige agerar, både därför att KemI var en 
del av utvärderingsgruppen för glyfosat och därför att Sverige har ett gott rykte 
av att vara ledande i kemikaliefrågor. En tydlig svensk röst redan nu för fortsatt 
ansvarsfull användning av växtskyddsmedel är därför viktig för att säkerställa 
ett positivt utfall.

Med anledning av detta är min fråga till statsrådet Romina Pourmokhtari: 

 

Vad kommer statsrådet att göra för att säkerställa att det under hösten finns en 
tydlig svensk ståndpunkt om förnyat godkännande av glyfosat i diskussionerna 
på EU-nivå?

………………………………………

Daniel Bäckström (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-09-06
Besvaras senast
2023-09-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


